



Juliana Manara

Brasilien/Großbritannien/Brazil/Great Britain

Geboren 1983 in Brasilien, lebte zeitweilig in Neuseeland, Deutschland und Frankreich. Abschluss in Sozialer Kommunikation, anschließend Tätigkeit als Dokumentarfotografin für Zeitschriften und Zeitungen. Ihrer eigentlichen Berufung folgend, startete sie 2009 nach einjährigem Aufenthalt in Paris als zeitgenössische Künstlerin durch. Heute erforscht sie Details der menschlichen Erfahrungswelt und versucht, ihre Existenzformen mittels eigener Fantasien nachzuahmen. Ab 2010 entstand die Serie "Mini B and A Very Important World", worin sie im Medium Fotografie mit Selbstporträts, Manipulation und Verzerrung kreative Wege zwischen Realität und Atelierarbeit vorstellt. Auszeichnungen u.a. Sony World Photography Awards und 2010 Junges Talent in der Fotografie (Paris). Ausstellungen u.a. Coline de Chaillot in Paris und Somerset House in London; teils vertreten in internationalen Kunstsammlungen. Der Großteil ihrer Arbeiten basiert auf surrealistischer und zeitgenössischer Inspiration. Juliana lebt und arbeitet in London. www.julianamanara.com

Born 1983 in Brazil. She spent part of her life in New Zealand, Germany and France. At a very young age she started with photography, graduated in Social Communication and became a documentary photographer for magazines and newspapers. Not feeling that it was her real work Juliana embarked as a contemporary artist in 2009 after a full year residency, in Paris. She now explores details of human experience and tries to simulate its existences with fantasies. Since 2010 she created the series "Mini B and A Very Important World" where she introduces a creative process of self-portrait, manipulation and distortion between a real world and a studio creation; all in Photography. She already collected art prizes: Sony World Photography Awards and 2010 Young Talent in Photography (Paris). She also exhibited in Coline de Chaillot in Paris and Somerset House in London. Most of her work is based on a surrealistic and contemporary inspiration. Her work is already part of collections in different countries. Juliana lives and works in her studio in London. www.julianamanara.com



Go Green (aus der Serie "Eine sehr wichtige Welt"), 2012, Fotografie, Montage, 100x150 cm

Go Green (from series "A Very Important World"), 2012, photography, montage, 100x150 cm